
   

Verslag 
Algemene ledenvergadering van Diagned 

op 28 juni 2019 te Houten  
 

1. Opening  
 
2. Voorstelronde, ingekomen stukken en mededelingen 
Barbara Kamp heet iedereen van harte welkom, en is verheugd om weer zoveel bekende én nieuwe 
gezichten te zien. Zij heet in het bijzonder de nieuwe (aspirant) leden welkom: Pamgene en Medrum. Zij 
stellen zich kort voor.   
 
3. Verslag ledenvergadering 29 maart 2019 
Het verslag van de vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.  
 
4. Financiën 2018   
a. Jaarrekening 2018 

Frank Spijkers licht het jaarverslag 2018 toe, waarin is opgenomen de balans per 31 december 
2018, de staat van baten en lasten en een toelichting op deze stukken. Hij dankt Cora van der 
Lek (Lejeune) en de kascommissie voor hun werk. De Kascommissie heeft de rekening en 
verantwoording van het bestuur onderzocht en heeft geen bijzondere opmerkingen. De meer 
algemene opmerkingen hebben betrekking op het feit dat het eigen vermogen aan de hoge 
kant is en moet worden beperkt tot € 200.000. Daarnaast staat Diagstat nog steeds in de 
stukken en komt ieder jaar weer terug. Daar moet wat mee gebeuren. Verder constateert dat 
de jaarrekening redelijk in lijn is met de begroting.  
De vergadering keurt de jaarrekening over 2018 goed en verleent het bestuur décharge voor 
het gevoerde beleid.  

b. Benoeming Kascommissie 
Dit agendapunt is niet besproken.  
 

5. Actualiteiten 
 

a. NEN: Diagned input in normcommissie IVD  
Mirjam meldt dat Diagned weer is toegetreden tot de Normcommissie IVD. De achtergrond is dat we 
hier niet kunnen ontbreken, omdat in deze commissie niet alleen het standpunt wordt bepaald voor 
invulling van normen, maar ook omdat alle andere partijen in de labwereld vertegenwoordigd zijn en 
het goed is om op te hoogte te blijven van wat er speelt. Bovendien staan kennelijk ook de IVDR, de 
nieuwe norm voor klinische performance studies en de revisie van de ISO 15189 hoog op de agenda, 
en onder meer in het licht van de LDT-discussie is het van belang dat Diagned meepraat. De 
vertegenwoordiging van Diagned zal bestaan uit Mirjam, maar belangrijk is dat er ook input van 
bedrijven komt. Desgevraagd melden BD en Roche zich aan om als klankbord en meelezer te 
fungeren.  

b. Project Be Bright: Transformation Diagnostics 
Barbara licht toe dat Diagned benaderd is door Philip Idenburg (BeBright), die samen met Annemarie 
van t Veen onderzoek wil doen naar de transformatie in de diagnostiek, met een focus op de 
mogelijkheden die diagnostiek kan bieden voor de toekomstige zorg. Het aantonen van de waarde 
van laboratoriumdiagnostiek is voor Diagned dé grote opdracht, dus het bestuur heeft met hem 
gesproken. Diagned zou als een maatschappelijke partner kunnen bijdragen in de vorm van kennis en 
netwerk, maar ook als strategische partner, met meer betrokkenheid. De kosten van die laatste 
positie zijn € 75.000 per jaar, gedurende 2 jaar. Dat is een aanzienlijk deel van het budget van 
Diagned.  



   

Na enige discussie – onder meer over de geloofwaardigheid van een rapport waarvoor betaald wordt 
door bepaalde partijen – blijkt dat de informatie te summier is om een dergelijke grote beslissing op 
te baseren. De vergadering vindt dat Diagned in ieder geval als maatschappelijk partner moet 
participeren.  
Besloten wordt om Philip Idenburg uit te nodigen voor de volgende ledenvergadering, om zijn 
voorstel te komen toelichten. Ondertussen zal de presentatie worden gedeeld met de leden, met het 
verzoek om input voor medio augustus.  

c. IVDR 
Marie-Hélène doet verslag van de stand van zaken implementatie, waaronder recente bijeenkomsten 
en LDT. Kortheidshalve wordt verwezen naar de presentatie die tijdens de ALV is gegeven en als 
bijlage bij dit verslag zit.   

d. GMH 
Mirjam doet verslag van de eerste resultaten van het toezicht vanuit IGJ op de naleving van de  
Beleidsregels gunstbetoon medisch hulpmiddelen. IGJ heeft dienstverleningsovereenkomsten 
(sprekers) onderzocht in bepaalde sectoren, en was over het algemeen positief. Er zijn wel enkele 
onvolkomenheden geconstateerd in met name de wijze van vastlegging in overeenkomsten, maar er 
zijn geen boetes opgelegd. Ook de komende periode blijft IGJ onderzoek doen naar dienstverlening. 
Eind juli komt het Transparantieregister Zorg met de cijfers over 2018. De communicatie wordt goed 
voorbereid; de GMH zal dit jaar voor het eerst ook een duiding publiceren in een aparte nieuwsbrief, 
om de ‘kale cijfers’ kleur te geven en daardoor meer begrip te kweken voor de relaties. Het 
Transparantieregister wordt op dit moment geëvalueerd, en daarin worden de eerste ervaringen met 
het wettelijk verbod op gunstbetoon in de medisch hulpmiddelensector meegenomen. Tegelijkertijd 
is er een initiatiefwetsvoorstel Transparantieregister Zorg ingediend door Ploumen, dat grote 
gevolgen kan gaan hebben. Diagned volgt dit alles nauw, en geeft ook via de GMH veel input.  

 
6. Wat verder ter tafel komt / rondvraag 
Er zijn geen vragen. Barbara dankt allen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. Zij nodigt iedereen 
uit voor het themagedeelte: Chiel Bos, voorzitter van de SAN, geeft een toelichting op de visie van de 
koepel van de medisch diagnostische centra op de toekomst van de diagnostiek in Nederland delen met 
de leden van Diagned.  
 


